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archi – Labdien. Vai dome neplāno save

Labdien. Vai dome neplāno savest kārtībā ķieģeļu fasādi ēkai, kur atrodas bibliotēka un
Bemberi cafe, jo tā ir pilsētas vizītkarte, ko ierauga viesi, kas iebraucot stāv pie luksafora.
Par risinājumu, es nerunāju par dekoratīvo apmetumu ,kas ar laiku pelē plaisā paliek
netīrs, bet dekoratīvu koka vai paneļu ventilējamo risinājumu, kas ilgtermiņā būtu lētāks
un arī izskatās daudz estētiskāk. Tā ķieģeļu fasāde ar padomju laika zaļu reklāmas baneri
uz kura vairs nav neviena burts izlasāms izskatās ļoti postpadomiski.. padomājiet varbūt
var atvēlēt tam līdzekļus.. Turklāt tā ēkas jumtam ir lielisks potenciāls vasaras āra
kafeinīcai.. Domāsim par pilsētaskoptēlu.. paldies


